



## 外籍勞工資訊通報

主 題：宰食犬貓違法 違者依動物保護法重罰

內 容：

台中縣政府勞工處 23 日表示，許多外國勞工朋友不知道宰殺犬、貓食用是違法行爲，籲請雇主提醒所僱用外勞不得私自宰殺，違者將依動物保護法重罰。

勞工處指出，農委會曾接獲許多民眾反映，許多外勞疑有捕捉犬隻、並宰殺食用等情事。外勞因來自不同文化及生活習慣國家，可能不瞭解台灣相關法令及習俗。勞工處籲請所有聘僱外勞的雇主及仲介公司協助加強宣導「動物保護法」，避免誤觸法令而受罰。

勞工處表示，「動物保護法」第 12 條明訂，任何人不得爲肉用、皮毛等目的而宰殺犬、貓，違反者可處新台幣 10 萬元以上、50 萬元以下罰鍰；情節重大或 2 年內再犯者，處 20 萬元以上、100 萬元以下罰鍰。另 5 年內再違反者，可處 1 年以下有期徒刑、拘役或併科 100 萬元以下罰金。

此外，第 27 條規定，販售犬貓屠體者，處 5 萬元以上、25 萬元以下罰鍰。

資料來源：中央社



# INFORMATION

Subject: It breaks law to kill and eat cats and dogs. The violator will be fine according to the Animal Protection Act

Content: According to TaiChong Hsien GOV said on 23th, many foreign workers don't know it's illegal to kill and eat cats and dogs in Taiwan. They announced the violator will be fine a big amount as Animal Protection Act.

According to the Labor Dept, Council of Agriculture received many people reflect that there are a lot of foreign workers suspect to catch, kill and eat cats and dogs. They are from different countries and not understand the culture, custom, law and tradition in Taiwan. They wish all employers and agents to announce 「Animal Protection Act」 to the foreign workers to avoid breaking Laws or getting fine.

「Animal Protection Act」 No.12, anyone kills cats or dogs for eating or obtaining their skin or hair will be fine between NT\$100000 to NT\$500000. The violator will be fine between NT\$200000 to one million if violates seriously or breaks the rules again within 2 years. If violates again within 5 years will be sentenced maximum 1 year or together with maximum one million penalty.

Besides, the regulation No.27, selling cats and dogs will be fine between NT\$50000 to NT\$250000.